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Sambandet Vest . Protokoll styringsgruppe 19 .09.18, Frekhaug.

Tilstede :

- Astrid Aarhus Byrknes , Lindås
- Per Lerøy , Austrheim
- Øyvind Oddekalv , Meland
- Terje Mathiassen , Askøy
- John Bauge (vara for Murberg) , Radøy

Observatør :

- Sinde Lillebø, Statens vegvesen
- Matti Torgersen, Hordaland fylkeskommune

Sekretær:

- John Fredrik Wallace, Meland

0 1 /18 Formalia

Styringsgruppen ønsker at den adminstrative gruppen drøfter sakene før de legges frem for
styringsgruppen.

Oddekalv leder styringsgruppen og - møtene.

Vedtak

Oddekalv leder styringsgruppen og - møtene.

02/18 Omfang på arbeidet

Styringsgruppen drøftet omfanget på det arbeidet som skal igangsettes. I tillegg til de tema som
styret i Sambandet Vest AS har drøftet, er det spørsmål om å inkludere:

- Arbeidet med ny Al versund bro
- Landsvik - Moldekleiv og tilførselsveier Radøy
- Ferge Askøy - Meland

Det ble pekt på at arbeidet med Alversund bro allerede er i gang.

https://meland.intra.custompublish.com/
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Utredning om grunnlaget for fergedrift Askøy - Meland kan ta en del tid, og er på siden av det
Sambandet Vest har jobbet med til nå . Det kan eventuelt utredes av kommunene ved siden av dette
prosjektet.

Vedtak

Arbeidet med Sambandet Vest skal inkludere Landsvik - Moldekleiv og tilførselsveger Radøy.
Det skal ikke inkludere Alversund bro eller ferge Askøy - Meland.

03/18 Penger

Oddekalv orienterte om nylig dialog med KMD. Departementet sier at infrastrukturmidlene som
disponeres av Fellesnenmda ; 2 mill + 3 mill, skal rapporteres på samlet innen 31.12.2020. Det er
ingen spesifikk frist på oppstart.

Av disse 5 mill har Felle snemnda tidligere vedtatt at det settes av

- Inntil 2 mill til arbeidet med Sambandet Vest
- Inntil 1 mill til Landsvik - Moldekleiv og tilførselsveier Radøy

Arbeidet i prosjektet Sambandet Vest kan derved disponere inntil kr 3 mill.

V edtak

Styringsgruppen tar i nformasjonen til orientering.

04/18 Valg av konsept

Det tidligere styret i Sambandet Vest AS hadde utarbeidet fle re mulige konsept, og av disse anbefalt
det som ble kalt « Konsept 2, Regional t Samband Askøy - Nordhordland». Dette inkluderer 2 broer,
over Herdlefjorden og Bognøystraumen.

Styringsgruppa fastholder denne vurderingen.

Vedtak

Styringsgruppa fastholder at anbefalt ko nsept fra det tidligere styret - Konsept 2, også skal
legges til grunn i prosjektarbeidet som nå settes i gang.

05/18 Mål og silingskriterier

Som grunnlag for arbeid et i Sambandet Vest AS var det vedtatt mål og silingskriterier. Spørsmålet nå
er om de samme mål og silingskriterier skal legges til grunn for det te prosje ktet ? Styringsgruppa var
samstemt om at de ikke ønsket å gjøre endringer.
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Vedtak

Styringsgruppa fastholder at de mål og silingskriterier som ble vedtatt i Sambandet Vest AS
også skal legges til grunn i prosjektarbeidet som nå settes i gang.

06/18 Plan

Oppd raget videre er å få utført en silingsrapport og forslag til planprogram for en kommunedelplan.
Planen kan være én felles interkommunal plan , eller separate planer for hver kommune. Bla. av
hensyn til behovet for å kunne «selge inn» dette arbeidet senere v ar styringsgruppen samstemt i at
de ønsker én felles interkommunal plan.

Vedtak

Styringsgruppa ber om at det utarbeides silingsrapport og forslag til planprogram med sikte
på at dette senere skal bli én felles interkommunal plan for alle 5 deltakerkommunen e .

07/18 Referansegruppe

I tidligere arbeid var noen næringsdrivende med i styret for AS - et. Siden dette prosjektarbeidet er
hel - offentlig, er det pekt på det bør opprettes en referansegruppe der næringslivet inviteres til å
delta.

Vedtak

Leder for styringsgruppen kontakter Askøy næringsforening og Norhordland næringslag og
ber om forslag på medlemmer til en referansegruppe.

08/18 Nytt møte

Styringsgruppen mente bestillingen nå var klar fra deres side, og at adminstrasjonen kan sette i gang
arbeide t med anbudet, og få gjennomført silingsrapport og forslag til planprogram.

SVV har tilbudt seg å bidra med maler og faglige råd.

Vedtak

Styringsgruppen innkalles ved behov.

09/18 Eventuelt

Ingen saker


